
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 525
Hvad er den begrundede vurdering af, om det er EU-medholdigt at indføre en
afgift på biobrændsel, der for de kollektive anlæg (værkerne) består i en afgift
efter mængde, brændværdi eller lignende, og for de individuelle anlæg består
af en afgift baseret på, hvor mange timer en brændeovn eller lignende har
været anvendt – som foreslået af Det Økologiske Råd og bakket op af Det
Økonomiske Råd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Ol-
sen Dyhr (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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